
Bronsyxans samfällighetsförening protokoll nr 4-2006 
Typ av Möte: Styrelsen    
Datum och Tid: 2006-08-31 19.00    
Plats: Kantyxgatan 11    
     
Närvarande: Magnus Månson Ordförande Gunnar Larsson vice ordförande 
 Anders Hallqvist Sekreterare Leif Kristoffersson Ledamot 
 Ulla Pettersson Kassör Anneli Åberg Suppleant 

§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2 Föregående mötes protokoll 
Föregående mötes protokoll nr 2-2006 godkändes.  
Föregående mötes protokoll nr 3-2006 godkändes.  
För den som vill ha protokollen via e-post går det bra att anmäla intresse till andershqt@vasteras2.net 

§ 3 Rapporter 
Serviceavtal kabel-TV 
Avtal är slutet med AT-installation, som kommer måndag 2006-09-04 för en inledande besiktning av en dal 
av anläggningen; besiktningen sker på en av radhuslängorna. 

Huspärmarna 
Inget arbete har skett sedan senaste styrelsemötet. Inom kort kommer en preliminär version att 
distribueras med ett kommande styrelseprotokoll, dvs cirkulera längs gatorna och anslås i miljöbodarna. 
Varje medlem uppmanas att ge synpunkter. Texten kan även beställas från Anders via e-post. 

Sommarens sopsortering 
Den varma sommaren har gett upphov till en dålig lukt kring miljöbodarna. Det är lämpligt att beställa 
rengöring av kärlen med regelbundna intervall. Magnus Månson kontaktar miljöbodsansvariga. 

Gräsklipparen 
Om gräsklipparen går sönder när du använder den, eller du ser att den inte fungerar när du skall klippa, ta 
omgående kontakt med Gunnar Larsson i styrelsen, så att den kan repareras. 

Målning miljöbodar 
Målning har utförts av miljöbodarna, med utmärkt resultat. Styrelsen tackar alla som hjälpt till med detta! 

Besiktning kulvertmynningar 
Kulvertmynningarna i innergavelradhusen (15, 16, 17, 18) bör besiktigas. Röret skall gå fritt, så att man 
kan observera ett eventuellt läckage. Ansvaret för att vidtala berörda radhusägare fördelas mellan 
styrelsens ledamöter. 

Asfaltering garageplaner  
De återstående lagningarna av garageplanerna kommer att utföras. Vi avvaktar lämpligt väder (regn) för 
en inspektion tillsammans med den som skall utföra lagningen 

§ 4 Ekonomi 
Ekonomin efter första halvåret följer budget. 

§ 5 Snöröjning nästa säsong 
Snöröjningen fungerade bra under förra säsongen. Gunnar Larsson kontaktar TePes för att förnya avtalet 
för nästa säsong. 

§ 8 Nästa möte, avslutning 
Nästa möte bestämdes preliminärt till 2006-10-18 kl 19:00, varefter Magnus förklarade mötet avslutat. 
 
Västerås 2006-08-31   Justeras 
 
 
 
……………………………………  ………………………………………… 
Anders Hallqvist   Magnus Månson 


